
 گروه اجتماع�ی: همزمان با آغاز 
دهه مبارک فج��ر و با همکاری 
معاونت فرهنگی و اجتماعی ش��هرداری منطقه 
11، سرای محلات و قرارگاه جهادی امام رضا)ع( 
به م��دت یک هفته به س��اکنان محروم محلات 
عباسی، سلامت، فروزش و راه آهن خدمات رایگان 

ارائه می شود.
به گزارش »وطن ام��روز« عباس طباطبایی، 
معاون فرهنگ��ی- اجتماعی ش��هرداری منطقه 
11 ضم��ن اع��لام این خب��ر افزود: در راس��تای 

محرومیت زدایی از ساکنان محروم 4 محله جنوبی 
منطق��ه 11 به مدت ی��ک هفته پردیس خدمت 
در ای��ن محلات به فعالیت می پ��ردازد. این مقام 
مس��ؤول درباره نوع این خدمات خاطرنشان کرد: 
این خدمات شامل ویزیت پزشک عمومی، پزشک 
متخصص زنان و دندانپزش��کی به ش��کل رایگان 

اس��ت. همچنین خدمات رایگان ورزش��ی شامل 
استفاده از استخر و خدمات فرهنگی شامل حضور 
در سینما و بازدید از موزه های سازمان فرهنگی- 
هنری شهرداری تهران است. این خدمات به شکل 
رایگان به مدت یک هفته و از 16 تا 21 بهمن ماه 

به افراد محروم ارائه می شود.

امداد

سلامت

همزمان با دهه فجر انجام شد 

 گشایش پردیس خدمت در محله های محروم 

اجتماعي 0 4

دادستان کل کشور عنوان کرد
سنگ اندازی در مسیر معدوم کردن 

کالاهای قاچاق
دادستان کل کشور گفت: تنها 
راه مب��ارزه با قاچاق کالا پس 
از بس��تن مرزها، از بین بردن 
کالای قاچاق است. به گزارش 
جوان،  خبرن��گاران  باش��گاه 
حجت الاس��لام منتظری، دادس��تان کل کشور 
ضمن اش��اره به دس��تگاه های درگیر در زمینه 
قاچاق گفت: م��ن از دولت و مجلس می خواهم 
نسبت به قاچاق کالا سختگیرتر باشند، چراکه 
می توان از طریق گمرک و قوانین موجود براحتی 
ب��ا قاچاق مبارزه کرد. وی ضمن اش��اره به انواع 
کالاه��ای قاچاق اظهار داش��ت: برخ��ی از انواع 
کالاهای قاچاق هس��تند که باید معدوم ش��وند 
اما یکسری از مواد وجود دارند که قابل استفاده 
هستند و تا زمانی که در مسیر نابودی قرار نگیرند 
قاچاقچی امی��د به بازپس گیری آن دارد. عقل و 
منط��ق و قانون اجازه می ده��د که ما به صورت 
ج��دی وارد میدان معدوم ک��ردن کالای قاچاق 
شویم که این موضوع قطعا به نفع اقتصاد کشور 
خواهد بود. وی ضمن اش��اره به س��نگ اندازی 
برخی دستگاه ها در مسیر معدوم کردن کالاهای 
قاچاق افزود:  ممکن اس��ت برخی دستگاه ها به 
دنبال منافعی باشند و به همین دلیل با معدوم 
کردن کالاهای قاچاق مشکل دارند. 2 راه پیش 
روی قانون وج��ود دارد تا بخواهد قاچاق کالا را 
متوقف کند؛ راه اول این است که قانون دستگاه ها 
را مکلف کند که هر کالایی کشف می شود پس 
از اثبات قاچاق بودن آن، کالا معدوم شود، مثلا 
وجود یک سازمان به نام سازمان اموال تملیکی 
اصلا نیاز نیس��ت که بخواهد با فروش کالاهای 
قاچ��اق درآمدزایی کند و این موضوع خود یک 
سم برای اقتصاد کشور است که من امیدوارم با 
تعامل ناجا و قوه قضائیه این موضوع حل ش��ود، 
تنها راه مبارزه با قاچاق کالا پس از بستن مرزها، 

از بین بردن کالای قاچاق است.

جانشین فرمانده نیروی انتظامی خبر داد
افزایش 50 درصدی کشفیات 

کالای قاچاق در سال

جانش��ین فرمانده نیروی انتظامی گفت: در 
س��ال 95 نسبت به سال 94، 50 درصد افزایش 
کش��فیات در زمینه کالای قاچاق داشته ایم. به 
گزارش فارس، سردار اسکندر مومنی، جانشین 
فرمان��ده نی��روی انتظامی در حاش��یه همایش 
تخصص��ی پلیس مبارزه با قاچ��اق کالا و ارز در 
جمع خبرنگاران در رابطه با اقدامات انجام شده 
در راس��تای مبارزه ب��ا قاچ��اق کالا و ارز اظهار 
داشت: در س��ال 95 با تشکیل قرارگاه مبارزه با 
قاچاق کالا و ارز اقدامات خوبی در زمینه مبارزه 
ب��ا قاچاق کالا صورت گرفته ک��ه این قرارگاه تا 
س��ال 96 نیز برقرار خواهد ب��ود. مومنی افزود: 
 به دنب��ال راه ان��دازی این قرارگاه طی امس��ال
50 درصد کش��فیات قاچاق کالا نسبت به سال 
94 افزایش داشته است. وی افزود: تمرکز ناجا در 
باندهای بزرگ و شبکه های سازمان  یافته است که 
 در  همین راستا امسال پرونده های بین 100 تا

500 میلیون تومان افزایش 74 درصدی داشته و 
پرونده های بالای 500 میلیون تومان 107 درصد 

نسبت به سال گذشته افزایش داشته است. 

 پاداش های ۷00 هزار تومانی 
برای باسواد شدن

معاون آموزشی س��ازمان نهضت سوادآموزی 
گفت: موضوع ایجاد محدودیت برای بیس��وادان 
منتفی ش��ده اس��ت و در ح��ال حاض��ر از ابزار 
تش��ویق اس��تفاده می کنیم. به گ��زارش فارس، 
محمد مه��دی زاده، معاون آموزش��ی س��ازمان 
نهضت س��وادآموزی در پاسخ به این پرسش که 
»آیا موض��وع ایجاد محدودیت برای بیس��وادان 
همچنان انجام خواهد شد؟«، اظهار داشت: خیر، 
این موضوع منتفی ش��د و در حال حاضر از ابزار 
تش��ویق برای س��وادآموزی اس��تفاده می کنیم. 
 وی افزود: برای افراد بیس��واد کمتر از 50 س��ال، 
140 ه��زار تومان پاداش برای هر س��وادآموز در 
نظ��ر گرفته ایم و برای بیس��وادانی که به صورت 
 مستقل و با کمک خانواده باسواد می شوند، مبلغ 
700 ه��زار توم��ان در نظر گرفته ش��ده اس��ت. 
مهدی زاده گفت: بیش��ترین اس��تقبال در حوزه 
سوادآموزی مربوط به افرادی است که در دوره های 
سوادآموزی شرکت می کنند و افرادی که در کنار 
خانواده و به صورت مستقل باسواد می شوند حدود 
2 یا 3 درصد اس��ت. معاون آموزش��ی س��ازمان 
نهضت سوادآموزی تصریح کرد: 2 مرحله از واریز 
پاداش های سوادآموزان انجام شده است و تا پایان 
بهمن ماه سال جاری نیز تمام پاداش سوادآموزان 

سال 1394 پرداخت خواهد شد.

شرکت کنترل کیفیت هوا  اعلام کرد
ثبت 30 روز آلوده در زمستان

با وجود ش��رایط پایداری ه��وا که از ابتدای 
هفت��ه جاری در آس��مان تهران برقرار ش��ده، 
سی امین روز هوای آلوده زمستان امسال به ثبت 
رس��ید. به گزارش مهر، لیلا نظری، سخنگوی 
ش��رکت کنترل کیفیت هوا گف��ت: از ابتدای 
زمستان س��ال جاری تاکنون هوا 1۸ روز سالم 
و 30 روز ناسالم بوده که 26 روز آن ناسالم برای 
گروه های حساس و 4 روز آن در شرایط اضطرار 
قرار داش��ته است. به گفته نظری، شاخص 24 
س��اعت گذشته کیفیت هوای تهران روی عدد 
132 و ناسالم برای گروه های حساس بوده است 
و آنگونه که پیش بینی ها نشان می دهد سه شنبه 
نیز ش��رایط هوا به همین ترتیب آلوده خواهد 
بود. گفتنی اس��ت، در گزارش س��یاهه انتشار 
ش��رکت کنترل کیفیت هوای تهران آمده، هر 
روز ح��دود 2 هزار تن ان��واع آلاینده های جوی 
شامل مونوکس��ید کربن، دی اکسید نیتروژن، 
دی اکسید گوگرد و ذرات معلق توسط وسایل 
نقلیه در تهران تولید می شود و هرگونه پایداری 

هوا موجب تشدید آلودگی هوا می شود.  

رئیس کمیسیون عمران شورای شهر:
دستگاه ها برای مدیریت بحران 

به وظیفه خود عمل کنند
رئی��س کمیس��یون عم��ران و حمل ونقل 
ش��ورای شهر تهران با تاکید بر اینکه مدیریت 
بحران تهران تنها به عهده ش��هرداری نیست، 
گفت: دستگاه های دیگر هم باید به وظیفه خود 
عمل کنند. به گزارش تسنیم، احمد دنیامالی، 
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای 
اسلامی ش��هر تهران در تذکر پیش از دستور 
خود به موضوع حادثه پلاسکو پرداخت و گفت: 
امروز وضعیت ش��هر مشخص نیست و معلوم 
نیست مدیریت ایمنی شهر با چه کسی است. 
این مشکل را قبل و پس از پلاسکو داشته ایم و 
نیاز است که این موضوع را حل کنیم.  دنیامالی 
تصریح کرد: درباره ایمنی ش��هر حدود 2 سال 
است که پیش نویس قانونی آماده شده اما هنوز 
به مجلس نرفته است. خواهشمندیم در این باره 
تسریع شود و مدیریت ایمنی و مدیریت بحران 

شهر تهران تعیین تکلیف شود. 

تخریب طبقه هفتم علاءالدین
 تا پایان بهمن

»طبقه هفتم پاساژ علاءالدین تا پایان بهمن 
ماه به طور کامل تخریب می ش��ود«. به گزارش 
خبرگزاری صداوسیما، عیسی فرهادی فرماندار 
تهران گفت: پاساژ علاءالدین دارای 7 طبقه است 
که 6 طبقه آن مجاز و یک طبقه آن در سال های 
90 و 91 به صورت غیرمجاز ساخته شده و این 
در صورتی اس��ت که مالک تمام ع��وارض آن را 
پرداخت ک��رده بود ولی نبای��د احداثی صورت 
می گرفت. وی افزود: بنابراین این احداث در ماده 
100 غیرمجاز بود و ماده 100 حکم تخریب این 
طبقه مازاد را صادر کرد که طبق شکایت مالک و 
رای تجدیدنظر و دیوان عدالت اداری کشور رای 
ب��ه ماده 100 داده ش��د و حکم تخریب صورت 
گرفت و این موضوع تا مرداد ماه امسال به طول 
انجامید. فرهادی گفت: در حال حاضر 600 واحد 
صنفی در پاساژ علاءالدین وجود دارد که نزدیک 
به 2 هزار نفر در این مکان مش��غول به فعالیت 
هستند. فرماندار تهران با اشاره به ممانعت شورای 
تامین درباره تخریب یکباره این طبقه غیرمجاز 
ادامه داد: ش��ورای تامی��ن به خاطر اینکه حق و 
حقوق مالکان پاس��اژ علاءالدین از بین نرود این 
تخریب را به صورت گام به گام انجام داده، چراکه 
تاسیسات این 6 طبقه در طبقه هفتم قرار دارد 
که با تخریب ناگهانی طبقه هفتم تاسیسات کل 
طبقات از بین می رود. وی افزود: به همین منظور 
نظام مهندسی اعلام کرده بود اگر تخریب طبقه 
هفتم پاساژ علاءالدین اصولی انجام نشود به هر 
2هزار نفر شاغل در این پاساژ ضرر وارد می شود 
لذا ما تخری��ب را به صورتی فنی و علمی انجام 
می دهیم. فرهادی گفت: در حال حاضر دیوارهای 
داخلی طبقه هفتم، 100 درصد تخریب و سقف 
طبقه هفتم بالای 50 درصد تخریب شده و مابقی 
آن نیز تا پایان بهمن تخریب می ش��ود. فرماندار 
تهران افزود: لازم است توضیح دهم شورای تامین 
مانع تخریب طبقه پاس��اژ علاءالدین نشده بلکه 
مکمل ماده 100 و حکم قضایی مشغول فعالیت 
است و شورای تامین کمک می کند که بهترین 

وجه ممکن کار تخریب صورت گیرد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: نایب رئیس کمیس��یون بهداشت و 
درمان مجلس گفت: متاس��فانه مسؤولان سازمان 
 برنام��ه و بودجه با بی تدبیری تاکنون در اختصاص 
۸ ه��زار میلیارد تومان بودجه برای پرداخت بدهی 

بیمه سلامت کوتاهی کرده اند.
به گزارش فارس، محمدحس��ین قربانی درباره 
برخی اخبار مبنی بر وج��ود 6 هزارمیلیارد تومان 
بده��ی دولت به صنعت دارو از س��ال 93 تاکنون، 
گفت: به طور تقریبی این آمار درس��ت است و این 
میزان بدهی در مجموع ش��امل صنعت دارو اعم از 

توزیع، تولید و پخش دارو در داروخانه هاست.
نماینده مردم آستانه اشرفیه در مجلس با اشاره به 
اینکه مهم ترین مشکل در حال حاضر بدهی بیمه ها 
به داروخانه هاس��ت، افزود: داروخانه ها سرمایه های 
بس��یار محدودی دارند و براساس دادوستد با بیمار 
و براساس درآمدهای کسب ش��ده باید داروها را از 
شرکت های دارویی خریداری کنند اما متاسفانه به 
دلیل بدهی بیمه ها مطالبات داروخانه داران پرداخت 
نمی شود که این موضوع در حال حاضر نگران کننده 
است. وی تاکید کرد: همچنین سیستم های پخش 
دارو توان مالی آنچنانی برای توزیع دارو و ملزومات 
پزش��کی نداش��ته و با مشکلات بس��یاری مواجه 
هستند، بنابراین این دو بخش در صنعت دارو برای 
جامعه پزشکی نگرانی هایی را به وجود آورده است؛ 
البته امیدواریم هش��دارها مبنی بر فروش نداشتن 
دارو به بیماران به دلیل این مشکلات اجرایی نشود، 
زیرا داروخانه داران از دغدغه های بیماران در تامین 

دارو آگاهی دارند.
قربانی با اش��اره ب��ه اینکه دولت بای��د ۸ هزار 
میلیارد تومان اوراق مش��ارکت را در زمان کوتاهی 
در اختیار بیمه س��لامت قرار ده��د، گفت: یکی از 
مهم ترین موضوعات پرداخت مطالبات داروخانه ها 
از مح��ل ۸ هزارمیلیارد تومان اس��ت، ضمن اینکه 
اکثر داروخانه داران از قشر متوسط جامعه هستند؛ 

مس��ؤولان  برخ��ی  هرچن��د 
داروخانه ه��ا ب��ه دلیل همین 
مطالب��ات و پرداخت نش��دن 
آن حاض��ر به توق��ف فعالیت 
داروخانه های خود شدند. این 
نماینده مردم در مجلس دهم با 
بیان اینکه منابع موردنیاز برای 
پرداخت بدهی های بیمه ها به 
داروخانه داران و مراکز درمانی 

باید س��ریع تامین ش��ود، افزود: متاسفانه مدیران 
س��ازمان برنامه و بودجه با بی تدبیری و بی توجهی 
تاکن��ون در اختصاص ۸ هزار میلیارد تومان بودجه 
برای پرداخت بدهی بیمه سلامت کوتاهی کرده اما 
بهتر است بانک رفاه و سیستم اقتصادی دولت مسیر 

پرداخت بدهی بیمه سلامت را هموار کنند.
بودجه وزارت بهداشت از هدفمندی یارانه ها ■

همچنین رئیس مرکز بودجه و پایش عملکرد 
وزارت بهداش��ت با بیان اینک��ه آنچه روی کاغذ  به 

عنوان بودجه حوزه س��لامت 
ب��ه ای��ن ح��وزه تخصی��ص 
می یاب��د، تنها عدد اس��ت و با 
آنچ��ه در عمل تحقق می یابد 
متف��اوت اس��ت، ب��ه بی��ان 
چن��د نمون��ه در ای��ن ارتباط 
پرداخ��ت و گف��ت: از مح��ل 
درآمدهای هدفمندی یارانه ها 
ک��ه 4۸00 میلی��ارد توم��ان 
ب��ود در س��ال اول تنه��ا 3500 میلی��ارد تومان 
 تحوی��ل گرفتی��م.  همچنی��ن در س��ال 94 تنها

۸00 میلیارد تومان گرفتیم و در س��ال 95 اساسا 
پولی تحویل نگرفتیم. ابوالحلاج همچنین به موضوع 
درآمده��ای اختصاصی که به ص��ورت غیرواقعی 
از زبان منتقدان مطرح ش��ده، اش��اره کرد و افزود: 
آنچه در دانش��گاه های علوم پزشکی به آن درآمد 
اختصاصی می گوییم همان پولی است که بیمه ها 
باید پرداخت کنند و بیمه ها در عمل در پرداخت ها 

همکاری نداش��تند. بویژه در حوزه بیمه س��لامت 
پیش بین��ی لازم ب��رای جب��ران هزینه های بیمه 
س��لامت در قانون بودجه دیده نشد به نحوی که 
برای رفع این مش��کل مجلس مصوب کرد ۸ هزار 
میلیارد تومان تحت عنوان اوراق قرضه برای سازمان 
بیمه س��لامت تامین کنند که تا الان از این مبلغ 
تنها 1250 میلیارد تومان دریافت شده است، کما 
اینکه سازمان تامین اجتماعی 10 ماه در پرداخت ها 

عقب است.
رئی��س مرکز بودج��ه و پایش عملک��رد وزارت 
بهداشت افزود: بدیهی است که با اجرای طرح تحول 
سلامت، حجم مراجعات مردم به مراکز درمانی خیلی 
بیشتر شده و طبیعی است به همان نسبت هزینه ها 
نیز افزایش می یابد. وی گفت: وقتی فرانشیز را کاهش 
می دهیم و قرار اس��ت آن را از طرح تحول س��لامت 
جبران کنیم، در واقع این هزینه ها را باید با بخشی از 
محل درآمد اختصاصی خود جبران کنیم که همان 
بدهی بیمه هاس��ت. ابوالحلاج گفت: بنده به عنوان 
مدیری که ب��ا وزرای  گوناگون و در دولت های قبل 
کار کرده ام، می گویم، آنچه به عنوان مصوبه در قانون 
بودجه امسال آمده است ش��اید نسبت به سال 90 
تغییرات قابل توجهی داشته باشد ولی آنچه در عمل 
محقق شده به قیمت ثابت به 2 برابر هم نمی رسد، 
ضمن اینکه ماموریت ها و خدمات بس��یاری هم به 
وزارت بهداشت در این دولت محول شده است. وی با 
اشاره به موضوع تورم در سال های گوناگون افزود: اگر 
قیمت ثابت پولی را که در سال 94 به حوزه سلامت 
اختصاص داده اند با س��ال 91 مقایسه کنیم در واقع 
پولی که ما الان داریم تحویل می گیریم به اندازه پول 
سال 91 است، بنابراین اعداد سال 94 لزوما به معنای 
حجم بیشتر پول نیست و کارایی بیشتر از سال 91 را 
هم ندارد و البته این درحالی است که ماموریت های 
ما در س��ال های گذشته بشدت افزایش پیدا کرده و 

تعهدات مان نیز خیلی بیشتر از گذشته شده است.

یک متخصص   گروه اجتماع�ی: 
طب س��نتی ایرانی آداب صحیح 
غذا خوردن برای پیشگیری از بیماری ها را تشریح 
کرد. به گزارش خبرگزاری دانش��جو، س��یدعلی 
مظفرپور، متخصص طب سنتی ایرانی درباره  آداب 
صحیح غذا خوردن گفت: امروز بسیاری از افراد را 
مش��اهده می کنیم که به انواع اختلالات گوارشی 
مبتلا هستند که این امر زمینه ساز بروز بسیاری از 
بیماری هاست. به گفته وی، برای اصلاح سیستم 

گوارش، نخس��تین قدم رعایت شیوه صحیح غذا 
خوردن اس��ت؛ هرگز تا وقتی گرس��نه نشده اید، 
غذا نخورید، حتی اگر وقت صبحانه و ناهار و شام 
رس��یده باش��د. این متخصص طب سنتی ایرانی 
افزود: با افزایش سن، قوت هاضمه کم می شود لذا 
پس از سن جوانی، حجم غذا را کم کنید، نوشیدن 

آب و مایعات به همراه غذا، اشتباه است و در هضم 
غذا اختلال ایج��اد می کند. وی تاکید کرد:  افراد 
سعی کنند نیم ساعت قبل از غذا تا 2 ساعت پس 
از آن، مایعات نخورند )در صورت عدم تحمل، آب 
را به مقدار کم، جرعه جرعه و به آرامی بنوشند تا با 
مقدار کمتر آب، تشنگی برطرف شود(. حتما لقمه 

را کوچ��ک بردارند، با لقمه بزرگ، فرآیند جویدن 
کامل نخواهد ش��د. این متخصص طب س��نتی 
ایران��ی اف��زود: افراد پس از اینک��ه لقمه را داخل 
دهان گذاشتند و مش��غول جویدن شدند، قاشق 
را بر زمین بگذارند و تا لقمه بعدی صبر کنند. این 
متخصص طب سنتی ایرانی تصریح کرد: بهترین 
زمان بلع لقمه غذا زمانی اس��ت که آن را به طور 
کامل جویده باشید و به مایع رقیقی تبدیل شده و 

بلع آن آسان باشد. 

نایب رئیس کمیسیون بهداشت مجلس مطرح کرد

بدهی 6هزار میلیاردی دولت به صنعت دارو
رئیس مرکز بودجه وزارت بهداشت: از محل درآمدهای هدفمندی یارانه ها در سال ۹۵ اساسا پولی تحویل نگرفتیم

آوای شهر

رئیس مرکز بودجه وزارت بهداشت: 
از محل درآمدهای هدفمندی یارانه ها 
که 4۸00 میلیارد تومان بود در سال 
اول تنها ۳۵00 میلیارد تومان تحویل 
 گرفتیم.  همچنین در س�ال ۹4 تنها

۸00 میلیارد تومان گرفتیم و در سال 
۹۵ اساسا پولی تحویل نگرفتیم

سه شنبه 1۹ بهمن 1۳۹۵وطن امروز  شماره 20۹4 

عضو کمیسیون اجتماعی مجلس نهم انتقاد کرد

کلی گویی محیط زیست برای طرح تعطیلات زمستانی 

فوت 100 نفر بر اثر اصابت سلاح سرد

مدیرکل دفتر سلامت جمعیت وزارت بهداشت اعلام کرد

وجود ۳میلیون زوج نابارور در کشور

توقیف سواری با بیش از 120 میلیون ریال خلافی

 گروه اجتماعی: عضو کمیسیون 
اجتماع��ی مجلس نه��م گفت: 
درباره طرح پیشنهادی سازمان محیط زیست برای 

جایگزینی بخشی از تعطیلات 
با فصل زمستان،  تابس��تانی 
کارشناس��ی  حرف ه��ای 
نش��نیده ام و تنها کلی گویی 
شنیده ام.  به گزارش تسنیم، 
مجتبی رحماندوس��ت درباره 

طرح پیش��نهادی س��ازمان محیط زیس��ت مبنی 
ب��ر جایگزینی بخش��ی از تعطیلات تابس��تانی با 
فصل زمس��تان که با وارونگی هوا مواجه هستیم، 
اظهار داش��ت: قاعده این طرح ها، کلی گویی است؛ 
باید نم��ودار آلودگی ه��وا در روزهای تحصیلی و 
غیرتحصیل��ی در نظ��ر گرفته ش��ود و اگر تفاوت 
عمده ای مش��اهده ش��د، بگویند این تف��اوت ما را 
مل��زم می کند این طرح را عملی کنیم. وی با بیان 
اینکه تا این زمان درباره طرح پیش��نهادی سازمان 
محیط زیست حرف های کارشناسی نشنیده ام و فقط 

کلی گویی شنیده ام، تاکید کرد: مدیرانی که به دنبال 
تغییر زمان سال تحصیلی با هدف کاهش آلودگی 
هوا هستند باید با حرف های کارشناسی درباره این 
موضوع، مردم را متقاعد کنند. 
عض��و کمیس��یون اجتماعی 
مجلس نه��م تصری��ح کرد: 
برداشتم این است که تفاوت 
آلودگی و عدم آلودگی هوا در 
2 ماه تحصیلی و غیرتحصیلی 
زیاد نیست اما اگر نظر کارشناسی برخلاف برداشتم 
باشد، تابع آن خواهم بود. سیستم های ناظر بر آب 
و هوا باید معدل )حداقل و حداکثر( آلودگی هوا را 
2 ماه سال تحصیلی و غیرتحصیلی منتشر کنند، در 
آن زمان می توان درباره این موضوع نظر کارشناسی 
داد. رحماندوست با بیان اینکه با متغیر بودن آغاز 
و پایان سال تحصیلی در مناطق گوناگون کشور به 
دلیل شرایط هر استان در ایام گوناگون سال موافق 
هستم، گفت: در خرداد یا مهرماه گرمای هوا مردم 
و دانش آموزان را در استان خوزستان آزار می دهد. 

گروه اجتماع�ی: مدیرکل دفتر 
س��لامت جمعیت، خان��واده و 
مدارس وزارت بهداشت 70 درصد جمعیت کشور 

را بین سنین 15 تا 64 سال 
عن��وان کرد و گف��ت: باید از 
این فرصت و سن مولد برای 
توس��عه پایدار و فرزندآوری 
اس��تفاده کنیم. ب��ه گزارش 
ایسنا، دکتر محمداسماعیل 

مطل��ق در همای��ش تبیین سیاس��ت های کلی 
جمعی��ت مبتنی بر س��لامت م��ادر و کودک در 
رفس��نجان اظهار داش��ت: رهبر انقلاب 14 بند 
سیاس��ت های کلی جمعیت را ابلاغ فرمودند که 
متولی 5 بند آن ما هس��تیم که باید در کش��ور 
اجرایی ش��ود. مدیرکل دفتر س��لامت جمعیت، 
خانواده و مدارس وزارت بهداش��ت خاطرنش��ان 
کرد: در بررس��ی ای که انجام شده از سال 1345 
تا 1390 منحنی سن ازدواج در کشور 4 تا 6 سال 
افزایش یافته که در برخی ش��هرها مانند تهران 

بویژه ش��مال تهران 10 س��ال افزایش پیدا کرده 
است. شتاب منحنی افزایش سن ازدواج در خانم ها 
بیش��تر است.  مطلق بهترین سن ازدواج را 1۸ تا 
35 سالگی برشمرد و افزود: 
بهترین سن بارداری نیز 1۸ 
تا 35 س��الگی است که این 
بدین معنا نیست که 35 سال 
به بالا مشکل است، بلکه باید 
مراقبت بیشتری انجام شود. 
مدیرکل دفتر سلامت جمعیت، خانواده و مدارس 
وزارت بهداش��ت از وجود 3 میلی��ون زوج نابارور 
در کش��ور خبر داد و گف��ت: در مناطق محروم و 
آسیب پذیر 440 هزار زوج نابارور داریم که در حال 
برنامه ریزی برای آنها هستیم و بسیاری از داروهای 
آن تحت پوشش بیمه قرار گرفته است. وی با بیان 
اینکه 13 میلیون زوج جوان در کشور وجود دارد 
که در آستانه ازدواج هستند، خاطرنشان کرد: نرخ 
باروری این زوج ها از دس��ت می رود و باید در این 

زمینه کمک کرد.

محیط زیست

 گروه اجتماع�ی: 100 نفر در 9 
ماهه امسال در استان تهران بر 
اثر اصابت سلاح سرد جان خود را از دست داده اند 
که این رقم در مقایسه با سال پیش افزایش یافته 
اس��ت. به گزارش »وطن ام��روز«، 100 نفر در 9 
ماهه امس��ال در استان تهران بر اثر اصابت سلاح 
س��رد جان خود را از دس��ت داده اند که این رقم 

در مقایسه با مدت مش��ابه سال پیش که تعداد 
کشته ش��دگان 97 نفر اعلام ش��ده بود 3 درصد 
افزایش یافته اس��ت. از کل کشته ش��دگان بر اثر 
اصابت سلاح سرد در 9 ماهه امسال 77 نفر مرد و 
23 نفر زن بوده اند. تعداد فوت ناشی از سلاح سرد 
در آذرماه 15 نفر است که در مقایسه با آذر سال 

گذشته ۸7/5 درصد افزایش داشته است.

آژیر

جمعیت

 گ�روه اجتماع�ی: رئیس پلیس 
راه��ور اس��تان خراس��ان رضوی 
گفت: ماموران راهور مش��هد یک دس��تگاه سواری 
پراید با بیش از 120 میلیون ریال خلافی را توقیف 
کردند. به گزارش میزان، سرهنگ حمیدرضا گرایلی 
گفت: یکی از تیم های گش��ت پلیس راهور مشهد 
هنگام روان س��ازی ترافیک و کنت��رل خودروهای 

عبوری در بلوار وکیل آباد یک دستگاه سواری پراید 
را به دلیل سرعت غیرمجاز متوقف کردند.  وی افزود: 
پ��س از توقف خودرو و در اس��تعلام  به عمل آمده 
مش��خص شد این خودرو دارای 212 فقره تخلف و 
120 میلیون و 360 هزار ریال خلافی پرداخت نشده 
است، براس��اس ماده ۸ قانون رسیدگی به تخلفات 

رانندگی این خودرو توقیف و روانه پارکینگ شد.

پلیس

تأکید بر روش های صحیح غذا خوردن


